

- Resources from the ADM Industry and Commerce Development area dedicated to international transportation agreements and the Canadian Organization for the Simplification of Trade Procedures (COSTPRO) within the Transportation Services Branch of the Office of Service Industries.
- A proportion of the resources assigned to the Senior ADM Policy to reflect the portion of the international trade-related activity supported by this group.
- In connection with shared or common services there will be appropriate transfers of resources from such areas as Finance, Administration, Personnel, Corporate Systems, etc., which are in support of the dedicated functions being transferred to External Affairs.
- A portion of the IT&C Public Information Directorate resources in support of work dedicated to trade activity. (The Program for Export Market Development (PEMD) is with DRIE for the present but is subject to further review.)
- From the Tourism Program, field officers abroad who are consolidated into the Foreign Service.
- Les ressources du SMA chargé de l'Expansion de l'industrie et du commerce affectées aux accords internationaux de transport et à l'Organisation canadienne de simplification des pratiques commerciales (COSTPRO) au sein de la Direction des services de transport de la Direction générale des industries de services.
- Les ressources affectées au premier SMA (politiques) qui correspondent aux activités rattachées au commerce international dont s'occupe ce groupe.
- Pour ce qui est des services partagés ou communs, il y aura des transferts appropriés, à partir de secteurs comme les finances, l'administration, le personnel, les affaires générales, des ressources qui assurent le soutien des fonctions transférées aux Affaires extérieures.
- Les ressources du Directeurat de l'information publique d'I&C qui appuient le travail consacré aux activités commerciales. (Le Programme de développement des marchés d'exportation passe au MEIR pour le moment mais la question pourra être réexaminée.)
- Du Programme du tourisme, les agents sur le terrain à l'étranger qui sont intégrés dans le service extérieur.

With this part of the reorganization process almost complete, the spotlight will now shift to the External Affairs and DRIE Personnel Task Forces which will work together to identify the individual employees to be transferred to External Affairs, consistent with the functions being transferred and the requirements of the new organization. In cases where complete units are being transferred from the former IT&C, the process will be more

Maintenant que cette partie de la réorganisation touche à sa fin, l'attention se tournera vers les groupes de travail du personnel du MAE et du MEIR qui travailleront ensemble à l'identification des employés qui seront transférés aux Affaires extérieures parallèlement aux transferts de fonctions et aux besoins de la nouvelle organisation. Lorsque des services entiers sont transférés le processus sera plus ou moins automatique. Dans les cas où il